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Voorwoord
Als u geabonneerd bent op de SoftwareBus, en onze nieuwsbrieven leest, dan zal het u niet zijn ontgaan dat het sinds ruim
een jaar woelige tijden zijn voor CompUsers.

Als bestuur van de vereniging zijn we al een kleine anderhalf jaar op zoek naar nieuwe bestuursleden, maar herhaalde
oproepen via genoemde media hebben tot nu toe weinig succes gehad. En met drie à vier bestuursleden de vereniging
langdurig draaiende te houden is ondoenlijk. Vandaar dat het bestuur medio vorig jaar een aantal toekomstmogelijkheden
voor onze interessegroep heeft onderzocht.

De meest’duurzame’ oplossing is volgens ons het opheffen van de verenigingsvorm en het doorgaan als ‘gewone’
interessegroep. Het voordeel hiervan is, dat er veel minder (financieel‐)administratieve taken zijn te vervullen, waardoor
het aantal bestuurstaken vermindert en we met minder bestuursleden de interessegroep kunnen besturen. Met het
hoofdbestuur van HCC zijn er afspraken gemaakt onder welke voorwaarden de overgang plaatsvindt (voor leden in te zien op
de website). Het besluit tot ontbinding van de vereniging – uiterlijk eind dit jaar ‐ is goedgekeurd in en door de (online) ALV
van 17 april jl. De pdf van dat verslag en bijbehorende bijlagen vindt u op de website na inloggen in de rubriek
nieuwsbrieven onder nieuwsbrieven‐lezen/nieuwsbrieven‐2021 als nr. 9.

Evenmin was het normaal, dat er na de eerste CompUfair begin vorig jaar geen offline activiteiten meer konden worden
georganiseerd vanwege Covid‐19. Elke keer was er weer een sprankje hoop, maar telkens bleek die ijdel. Nu velen, vooral de
leeftijdscategorie van onze leden, zijn gevaccineerd en er sinds kort versoepelingen van de maatregelen zijn doorgevoerd,
hopen we in september weer een ‘gewone’ CompUfair te kunnen organiseren.
Vanaf begin dit jaar hebben diverse platforms, met tussenpozen, webinars georganiseerd. Als u dit leest, zijn er inmiddels
drie gehouden. Ze trekken behoorlijk wat belangstelling, een reden om ermee door te gaan, ook als er weer gewone
bijeenkomsten mogelijk zijn.

Nu het besluit tot ontbinding is gevallen, gaat het huidige bestuur – in nauwe samenwerking met HCC – voortvarend aan de
slag om de overgang naar ‘gewone’ interessegroep zo geruisloos mogelijk te laten verlopen. Er moet het nodige
(administratief) worden overgedragen en de ontbinding vergt ook de nodige juridische formaliteiten.
Het doorgaan als ‘gewone’ interessegroep biedt ook kansen. Ondanks dat we als vereniging wat meer op afstand staan van
HCC, wordt er al zeer behoorlijk samengewerkt met regio’s en andere interessegroepen. Doordat we straks rechtstreeks
onder HCC gaan vallen, wordt de praktische afstand kleiner, wat de samenwerking eenvoudiger maakt. En daardoor wordt
ook de mogelijkheid om meer voor de leden te doen vergroot. Kortom, het opheffen van de vereniging heeft voordelen.

Er zijn ook nadelen: de ‘lijntjes’ naar het bestuur worden langer, alles wordt wat minder informeel (hoewel nog steeds
informeel) en op termijn moet ook de financiële broekriem worden aangehaald. Maar dat zou – als we als vereniging zouden
doorgaan – over een paar jaar ook zijn gebeurd; onze financiën zijn nu eenmaal niet onuitputtelijk.
Nu ik dit schrijf, ziet de toekomst er voor wat betreft de beperkingen die de pandemie met zich meebrengt wat zonniger uit.
Goed voor de sociale contacten, reizen en het verenigingsleven. Het is voorjaar, maar toch al een tijdje te koud en te nat
voor de tijd van het jaar.

Ik wens u een mooie zomer toe, met meer bewegingsvrijheid. Hopelijk zien de andere bestuursleden en ik u in september in
De Bilt.

Jos van den Berge




